

TOP GLOVE BEKERJASAMA DENGAN SHIZEN MALAYSIA UNTUK MENGEMBANGKAN PELAKSANAAN SISTEM SOLAR

22 April 2022 / 12:04



Top Glove bekerjasama dengan Shizen Malaysia untuk mengembangkan pelaksanaan sistem

KUALA LUMPUR: Top Glove Corp Bhd telah memeterai perjanjian pembelian tenaga (PPA) 20 tahun dengan Shizen Malaysia Sdn Bhd untuk mengembangkan penggunaan tenaga solarnya.

Pembuat sarung tangan itu berkata di bawah perkongsian itu, Shizen Malaysia akan memasang, memiliki, dan mengendalikan grid memuncak 10 megawatt (MW), dan Top Glove akan membeli tenaga elektrik yang dijana oleh Shizen Malaysia selama 20 tahun.

Perkongsian baharu ini dibina atas kerjasama terdahulu antara Top Glove dan pembangun tenaga boleh diperbaharui yang bermula pada November 2021.

Kerjasama awal di loji kuasa solar atas bumbung membolehkan Top Glove menjana tenaga boleh diperbaharui yang bersih dan berdaya saing kos untuk kilangnya, mengurangkan purata kos elektrik syarikat sambil mengurangkan jejak karbonnya.

“Perubahan iklim adalah fenomena global yang menjejaskan kehidupan kita. Malaysia telah menetapkan matlamat ke arah menjadi negara neutral karbon menjelang 2050; menyumbang bahagiannya kepada agenda global untuk memerangi perubahan iklim,” kata pengarah eksekutif Top Glove Lim Cheong Guan.

“Sebagai sebuah syarikat tempatan Malaysia yang mempunyai jangkauan global, Top Glove

mempunyai tanggungjawab dalam menyokong agenda nasional ini untuk meminimumkan kesan operasi kami terhadap alam sekitar.

“Ke arah ini, syarikat telah melaksanakan sistem pengurusan alam sekitar yang komprehensif, dan sebahagiannya, kami bekerjasama rapat dengan Shizen Malaysia dalam komponen tenaga suria untuk mencapai matlamat kami untuk mengurangkan intensiti pelepasan karbon syarikat sebanyak 25% menjelang FY25 sebagai sasaran Top Glove. ke arah menjadi bebas karbon pada masa hadapan,” tambahnya.

Setakat ini, lapan kilang Top Glove di Malaysia telah dilengkapi dengan sistem tenaga suria sementara rancangan sedang dijalankan untuk 16 kilang lagi menjelang 2023.

Dengan PPA ini, jumlah kapasiti solar Top Glove akan meningkat daripada 5.34 MWp kepada 15.47 MWp, menjimatkan kira-kira 13,000 tan pelepasan CO2 setiap tahun.

Berita Kini